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A: Welcome to IBJ. What can we do for you?
欢迎光临IBJ银行。我们能为您效劳吗?

B: It's a bit of a problem situation, actually ... you see, our company has a Corporate Account with you, but unfortunately, we've been experiencing cash flow problems recently.

其实，是有点儿麻烦事儿 你瞧，我们公司在这里开了一个公司账户，但不幸的是，最近我们遇到了现金流问题。

A: I'm sorry to hear that. We value all of our customers, regardless of circumstances. What can we do to help?

很遗憾。我们在任何情况下都重视我们所有的客户。我们能够提供什么帮助吗?

B: We are going to need a loan. I'm not sure what loan is suitable for us, though.

我们正需要贷款。但是，我不知道什么样的贷款适合我们。

A: If you think it will be very short-term, I would recommend you go with the 60-day loan. Then it can be paid back quicker, so you won't have to consider it in the future.

如果您认为这种状况是很短暂的，我建议您申请60天的贷款。那么贷款就可以更快地付清，所以将来您就不必考虑它了。

B: That seems like a good idea, it's for wages, you see.

这似乎是一个好主意，用它发工资，是啊。
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